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Tilstede: Line Skar, Sara Ringsborg, Simon Frandsen, Julie Rosenvind, Johannes Beder, Katrine 
Pinborg, Malik Pedersen og Jannik Hansen. 

 

1) Valg af ordstyrer 

 Jannik 
 

2) Valg af referent 

 Jannik 
 

3) Formandens beretning 

2018 var en sæson med op og nedture.  

Dameholdet sikrede sig I foråret oprykning til række 1 med en anden plads, på bedre målscore end 
Nørrebro United. I efteråret lykkedes det at holde sig oppe I række 1, med to points ned til VLI. 

Herreholdet endte 2017/2018-sæsonen på en 12. plads, to pladser over nedrykningen. Det var endnu en 
sæsonen præget af mange udskiftninger I truppen fra kamp til kamp, og en lang kamp for a stille hold 
fra uge til uge. Sæsonen 2018/2019 fortsatte sådan, måske endda lidt værre, og trætheden I truppen var 
tydelig som sæsonen skred frem. Ved vinterpausen lå vi tredjesidst, men var også klar over at der 
skulle flere, nye folk til for at vi kunne fortsætte efter nytår. Der kom lidt nye folk til, men ikke 
tilstrækkeligt og en stor del af truppen valgte at stoppe i Volvox.  

7-mandsholdet måtte låne lidt spillere, især fra 11-mandsholdet, men har ellers fungeret godt. 
Stemningen har været god. Foråret endte med en tredjesidste-plads, mens vi endte som 4.-sidst I 
efteråret, efter en suveræn start og nogle tætte kampe (bortset fra nedsablingen mod Amager FF). Det 



lykkedes os at spænde ben for FBs drømme om at to hold skulle rykke op, da vi overraskede og vandt 
ude hos dem i sidste runde. 

Herreholdet problemer har domineret året i klubben, og selv vores årsfest blev ikke en stor begivenhed. 
Dem, der mødte op havde dog en fantastisk aften, der for nogles vedkommende endte meget sent. Selv 
små fester har det med at være gode i BK Volvox. 

4) Regnskab 2018 

Den største afvigelse fra budgettet 2018 var udgifterne til bøder. Disse stod fortrinsvis i bøderne pga. af 
afmelding til kampe, for begge herrehold, især 11-mands. Dog var der flere poster, hvor vi brugte færre 
penge end budgetteret, og samlet har vi brugt færre penge (47.221,85 kr) end budgetteret (53.150,00 
kr). Samlet er udgifterne dog større end udgifterne og vi kommer ud med et samlet underskud på 
3.950,00 kr. I lyset af klubbens situation, og klubbens sunde kassebeholdning, accepteres dette 
underskub. Regnskabet godkendtes enstemmigt. 

5) Budget 2019 

I det kommende år, regner vi også med at have flere udgifter end indtægter. For at sikre klubben bedst 
mulige overlevelsesmuligheder – og I kraft af klubbens gode kassebeholdning – anser vi det for 
nødvendigt at acceptere et underskud. I budgettet 2019 er der justeret nogle poster for at de matcher det 
udgiftsniveau vi kan forvente. Blandt andet havde vi lavere turneringsudgift. Dette er der korrigeret for 
I det kommende budget. Da klubben i 2019 bliver 30 år, der der ligeledes regnet med et større forbrug 
til sociale arrangementer. Resultatet ender med et underskud på 8.500,00 kr. 

Til generalforsamlingen blev budgettet vedtaget, men hvis 11-mandsholdet skulle nedlægges, ville vi 
skulle lægge nyt budget. Da dette skete, vil der indkaldes til en ekstraordinær generalforsamling, så et 
nyt budget kan vedtages. 

 
6) Valg til bestyrelsen 

Johannes trækker sig fra bestyrelsen og kasserer posten, da han stopper I BK Volvox i forbindelse med 
at flytte fra byen. Tak for indsatsen, Johs! 

Ind i bestyrelsen træder Jannie Rasmussen, der overtager kassererposten, mens Lukas Müller træder ind 
som menigt bestyrelsesmedlem. 

7) Dameholdet status 

Dameholdet består. Et spillermøde resulterede i at holdet fortsætter, trods det lille medlemsantal. Håbet 
er medlemstilgang. Stemningen blandt de spillere, der er i klubben er så god, at de mener at det er værd 
at fortsætte. Tak for det, de damer! 

 
8) Herrer-11-mands - status, fremtid 



Som beskrevet I formandens beretning, måtte vi nedlægge 11-mandsholdet. En del spillere stoppede, 
nogle af dem efter mange, flotte år i klubben. En stor tak til dem alle. Desværre endte det så med, at vi 
måtte trække holdet fra serie 4, og vi har derfor ikke et 11-mandshold i 2019. Der har været – og er 
stadig – samtaler med Hajduk SpuL om muligvis at have et fælles 1. hold, da de kæmper med lignende 
problemer. Disse samtaler fortsætter ind i 2019. 

9) Herrer 7-mands, status 

Status for holdet er god, trods det faktum at en af de faste spillere fra foråret, J-P, har været skadet hele 
efteråret, har vi haft en fast stamme, der har spillet næste alle kampe. Vi havde endda lidt tilgang i 
efterårssæsonen. Holdet fortsætter ufortrødent i 2019. 

10) Futsal, status 

Futsalholdet har spille en forrygende sæson, og ved Generalforsamlingen afholdelse lå de stadig i top 2.  
[Efterfølgende nåede de play-off, men tabte finalen]. Futsalholdet fortsætter I 2019/2020. Afhængigt af 
sæsonen for 7-mandsholdet, kan det overvejes om der skal meldes endnu et hold til i den sæson. Det 
kræver at spillerne på sådan et hold er villige til at betale futsalkontingentet oveni. 

11) Fremtiden for klubben, klubhuset/BB, kan vi blive? (Afhænger af pkt. 8) 

På sigt er det usikkert om Volvox kan blive hos Bispebjerg Boldklub. Men en væsentlig mindre 
medlemsskare, bliver vore indtægter mindre og derfor må udgifterne følge med. En forhandling med 
Bispebjerg BK er nødvendig. Om de kan rykke sig vil vise sig. Det er ikke umuligt, vi må se os om 
efter an anden løsning. Jannik tager kontakt til Bispebjerg BK og undersøger hvad DBU og Kommunen 
kan hjælpe med. 

 
12) Sociale arrangementer etc. 

Klubben fylder 30 år i oktober 2019, og der vil blive afholdt et eller flere jubilæumsarrangementer. 
Festudvalget går i gang med planlægning. 

 
13) Evt. 

Intet at bemærke. 
 
 
 

 
 

Jannik Hansen 
formand 


